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Verslag van de Algemene Ledenvergadering van  

Tennisvereniging Beekhuizen gehouden op 8 mei 2023 

 

Aanwezig: Suzan Haag, Bert, Mos, Ingrid Zoetmulder, Marike Fleuren, Paul van Heesewijk, Lucelle van 

Hövell, Margriet van Hövell, Michiel Holtackers, Hellen van Veggel, Joop Zonnenberg, Arjen van den 

End, Loïs Wagenvoort, Marjan Begemann, Luc Dolfing, Henny Dolfing-Schaafsma, Dick Bos, Bert 

Lenselink, Jochem Wolthuis, Leo Dobben, Harry Beek, Johan Seelen, J.W. Schoutsen, Harry Kranenburg, 

Hans van Laarhoven, Zep Hoekstra, Bernard Bokkes, Hannie van Noort, Tom Couwenhoven, Manuela 

Melis, J.W. Henneman, Judith van Deth, Hans Klemkerk, Rolf Kwakkel, Jaap Kortman, Monique van 

Deventer, Monique Bulthuis, Mireille Bekker, Tim van Ruller, Peter de Boer, Tineke Willemsen, Dick de 

Vaal, Rene Witjes, Nanning Boerma, Wouter Pels, Anneloes van der Voort, Alwin van Engelenburg, 

Ruurd Bruijn, Leander Nuij, Peter Visschers, Hester van den Heuvel.  

 

 

1. Opening en mededelingen bestuur 

De vergadering wordt overeenkomstig de statutaire bepalingen voorgezeten door de vice voorzitter 
Hester van den Heuvel. De vergadering is met inachtneming van de wettelijke en statutaire vereisten 
bijeengeroepen. 
 

Hester heet alle aanwezigen en in het bijzonder de aanwezige ereleden, Dick Bos, Leo Dobben, Harry 

Beek en Luc Dolfing, welkom tijdens deze extra ALV van TV Beekhuizen.  

 

Mededeling: Op 25 april is Hans Klemkerk gestart als groundsman, na vertrek van Erik Jonkers 

Mededeling: Op 3 juni wordt met een feestelijke avond de Voorjaarscompetitie afgesloten en de BBHH 

georganiseerd. 

 

2.  Notulen ALV van 19 december 2022 

De notulen van de ALV van 19 december 2022 van Tennisvereniging Beekhuizen (“TVB”) worden 

zonder aanpassingen vastgesteld.  

 

Vraag vanuit de ALV: Heet onze vereniging Tennisvereniging Beekhuizen? Geen Padelvereniging?  

Antwoord: Onze vereniging heet nog steeds Tennisvereniging Beekhuizen. Zo staat het in de statuten. 

Dit is niet aangepast.  

Op pagina 10 staat: Dak van het dak. Dit moet zijn Dak van de hal.  

 

3. Vaststelling agenda 

De agenda van de ALV wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 

4.  Officiële benoeming Alwin van Engelenburg tot voorzitter 

De ALV benoemt officieel Alwin van Engelenburg tot voorzitter. Alwin was in de vergadering van 19 

december 2022 al officieus tot voorzitter verkozen, maar toen waren niet alle formaliteiten in acht 

genomen.  
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5.  Mededelingen/toelichting bestuur 

Alwin vraagt aandacht voor een aantal punten: 

1. Er wordt heel veel werk verzet binnen Tennisvereniging Beekhuizen (“TVB”) door slechts een 

kleine groep vrijwilligers. Alwin doet een oproep aan iedereen om vrijwilligerswerk te doen 

voor TVB: denk aan nieuwe website, parkonderhoud; 

2. De manier waarop leden met elkaar en met bestuursleden, medewerkers van de horeca, 

Marjan Begemann omgaan, laat helaas te vaak te wensen over. Alwin doet een oproep op 

respectvol met elkaar, vrijwilligers en werknemers van TVB om te gaan. 

 

Leander Nuij, bestuurslid van de Stichting, legt de onderlinge verhoudingen van de verschillende 

entiteiten toe:  

 
 

Vraag: Waarom is voor deze constructie gekozen?  

Antwoord: Als de Stichting-structuur zou worden opgeheven, moet er fiscaal afgerekend worden. 

Dat kost veel geld dus is nu niet aan de orde. 

 

Vraag: tijdens de vorige ALV is een vraag gesteld over tekort aan contributie-inkomsten. Hoe komt 

dat?  

Antwoord: Er wordt korting gegeven aan bepaalde groepen: uitwonende studenten, 

rolstoeltennissers, g-tennissers. Verder betaalt een aantal leden geen contributie: ereleden, hoogste 

competitieteams, personeel van TVB/Stichting etc. Gedurende het jaar veroorzaakt in- en uitstroom 

van leden (blessures, lid worden gedurende het jaar, overlijden, etc). Dat leidt tot het volgende 

overzicht:  
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6. Kandideren en eventueel benoemen kascommissie 

Peter Visschers heeft aangegeven te willen stoppen als penningmeester van TVB. Als gevolg daarvan 

heeft de kascommissie aangegeven zich niet verkiesbaar te stellen. Wie wil zitting nemen in de 

kascommissie? Kascommissie controleert de penningmeester. 

 

Harry Kranenburg 

Michiel Holthackers 

En plaatsvervangend/reserve lid: Harry Beek 

 

7. Vacatures: penningmeester TV Beekhuizen en Stichting tennispark Beekhuizen 

Zowel Peter Visschers en Ruurd Bruijn hebben aangegeven te willen stoppen met het 

penningmeesterschap van de tennisvereniging en de stichting. Er is veel geworven aan de bar en er 

zijn mensen actief benaderd. Er is nog niemand bereid gevonden.  

 

Vraag vanuit de ALV: Er lopen toch een aantal accountants op TVB rond. Kan een van hen dat niet 

doen? 

Antwoord: we hebben individuele mensen benaderd, er staat oproepen in de nieuwsbrieven, maar 

dat heeft nog tot niets geleid. 

Vraag vanuit de ALV: kan de Stichting niet iemand inhuren?  

Antwoord: daar wordt naar gekeken, maar dat is best duur. Feit is dat de taakbelasting van de 

penningmeester van de Stichting te groot is. Er is nu een financieel clubje gevormd die de 

penningmeester van de Stichting helpt, maar er moet iemand eindverantwoordelijk zijn en die 

zoeken we nu nog steeds.  

 

Mededeling vanuit de ALV: Dit probleem is van alle tijden. Dit hadden eerdere besturen ook.  

Reactie: De situatie is niet houdbaar voor de lange termijn.  

 

8. Toelichting financiën Stichting tennispark Beekhuizen 

Ruurd geeft aan dat een deel achterstand jaarrekeningen ingelopen: 

• Jaarrekening seizoen 2019-20: februari ‘22 afgerond (ALV mei 2022) 

• Jaarrekening seizoen 2020-21: maart ‘23 afgerond  

• Jaarrekening seizoen 2021-22: loopt (ALV dec 2023) 

• Jaarrekening seizoen 2022-23: start oktober 2023 
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 Aanwijsbare redenen voor deze tegenvallende resultaten: 

• Dalende inkomsten hal verhuur 

• Horeca gesloten Q4 2020 & Q1 2021 (covid) 

• Parkhuur, verlichting, padel cf. huurovereenkomst TVB 

• Subsidie tegemoetkoming amateursport organisaties (covid) 

• NOW subsidie voor deel personeelslasten horeca (covid) 

• Hogere huisvestingskosten door gestegen kosten assurantie en schoonmaak.  

• Verder dotatie aan voorziening groot onderhoud (20k) 

• Hogere algemene kosten vanwege advies herfinanciering, accountant en administratie. 

• Lagere rentelasten na herfinanciering (van Deutsche Bank naar RABO) 

 

 

 

 Toelichting op deze tabel/verwachtingen van het lopende boekjaar: 

• Iets hogere inkomsten hal verhuur (gebaseerd op huidige 4 tennis binnenbanen) 

• Horeca omzet 20% hoger 

• Parkhuur, verlichting, padel cf. huurovereenkomst met TVB (deze is op basis van de ALV 

in 2022 gezet op een indexatie van 10%) 

• Subsidie BOSA investeringen / onderhoud 

• Kosten inflatie 10-20% (duurdere inkoop door gestegen prijzen e.d.) 

• Lagere kosten schoonmaak 

• Lagere personeelskosten door beperking openingstijden (later open, vanaf 10 uur ipv 9 

uur en zomervakantie (bouwvak) langer dicht (bijv in de middag) en doelstellingen horeca 

• Hogere huisvestingskosten door 43k hogere energie lasten (dit wordt later toegelicht) 

• Verdere verlaging rentelasten door aflossing lening 

 

Vraag vanuit de ALV: Kunnen er geen vrijwilligers worden ingezet om de horeca op onrendabele uren 

toch open te houden? Vroeger was dat ook zo. 
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Reactie: Op dit moment hebben wij er geen beeld bij of er vrijwilligers zijn die zouden willen helpen. 

In de tijd dat Marianne en Hans Spaan de horeca pachtten, werden er geen vrijwilligers ingezet. 

Wellicht dat dat voor die tijd zo was. Goed punt om vrijwilligers in te zetten. 

 

Opmerking vanuit de ALV: Als de horeca op momenten gesloten is, dan jaag je daarmee klanten weg. 

De horeca moet open zijn, dan kost het maar een paar tientjes.  

Reactie: Het bestuur kijkt met de horeca heel zorgvuldig naar de kosten en de inkomsten. Wij blijven 

dat monitoren.  

 

Opmerking vanuit de ALV: Is er nagedacht over een horeca-light-concept? Zet bijvoorbeeld een 

nespresso-apparaat neer en een frisdrankautomaat.  

Reactie: We gaan kijken of dat uit kan.  

 

 
 

Toelichting: 

• Kasstroom 2021 € 48.000 positief vanwege verhogen externe lening RABO en RC met TVB 

• Kasstroom 2022 € 64.000 negatief vanwege verdere reductie werkkapitaal en RC TVB. 

Verder rente, aflossing en investeren. 

• Kasstroom 2023 wederom negatief door voldoen achterstallige BTW-betaling en hogere 

energielasten € 43.000. 

• Investeringen in 2023 zijn exclusief de voorliggende investeringen in padel en zonne-

panelen. 

• Bedrijfsresultaat, ook historisch, onvoldoende voor investeringen, rente en aflossing 

• Structurele verhoging bedrijfsresultaat benodigd om aan de aflossingen en investeringen 

te kunnen voldoen. Het bedrijfsresultaat moet met € 40.000 omhoog.  

• De € 45.000 aan investeringen die we in 2023 moeten gaan doen, staan los van de aanleg 

van de padelbanen en zonnepanelen.  
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Toelichting: 

• Stabiele ontwikkeling balans totalen 

• Eigen vermogen boven € 300.000 (>33%) 

• Herfinanciering externe lening van Deutsche Bank naar RABO in 2021: verhoging lening 

€ 50.000 en RC faciliteit; substantiële verlaging rente lasten. 

• Aflossing externe leningen € 19.000 per jaar. 

• We voorzien dat de liquide middelen eind boekjaar 2022/2023 circa € 40.000 negatief zullen 

zijn. We kunnen dat geld lenen bij de Rabobank, maar dat is duur. Dit is een direct gevolg van 

gestegen energie kosten van € 43.000. 

 

Vraag vanuit de ALV: Waarom wordt er niet standaard een voorziening getroffen om het MJOP te 

kunnen uitvoeren. Zijn er voldoende voorzieningen getroffen om het MJOP uit te voeren?  

Reactie: Er worden alleen voorzieningen getroffen als daar ruimte voor is. Er zou inderdaad meer 

gereserveerd moeten worden. Er is in het verleden nooit gereserveerd.  

 

In de overeenkomst tussen TVB en de Stichting staat over en weer verplichtingen en ook (financiële) 

afspraken. In die overeenkomst staat een CPI-index, een gewogen gemiddelde dat wordt toegepast op 

het bedrag dat TVB aan de Stichting betaalt (voor lampen buiten, voor gebruik park, etc). De 

energiekosten zijn echter veel meer dan deze CPI-index gestegen.  

 

 
Conclusie: er heeft een energielastenstijging van € 65.000 plaatsgevonden ondanks ondernomen en 

lopende acties. € 30.000 tot en met Q1 2023 voor rekening van TVB. We hebben daarom de 

thermostaat lager gezet en hebben de winteringang gebruikt. Verder hebben we TEK subsidie 

aangevraagd bij de gemeente. Er zijn isolatiemaatregelen genomen en ventilatoren geplaatst. Ook zijn 

de buitenbanen voorzien van bewegingssensoren. Er is veel onderzoek gedaan naar het juist 

energiecontract en er wordt overwogen om zonnepanelen aan te schaffen/te vernieuwen.  
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In het contract tussen TVB en de Stichting is ook geregeld dat TVB een bijdrage levert aan de 

energielasten.  

 

▪ Extra bijdrage TVB voor energielasten die vorig jaar bij de ALV is voorgelegd, blijkt ruim te laag; 

▪ Stichting zal additioneel €30.000 factureren aan TVB om cashflow te verbeteren; 

▪ Cashpositie TVB zakt hiermee later dit jaar onder cruciale €25.000; 

▪ Financiële veerkracht op totale exploitatie wordt daarmee extreem laag; 

▪ Het bestuur adviseert een eenmalige naheffing energielasten a €30 voor alle senioren* door 

te voeren in mei; 

▪ Geld lenen bij de bank kost geld en is dus per saldo voor iedereen duurder; 

▪ Hiermee voorkomen we waarschijnlijk een extreme contributiestijging per januari 2024. 

* Ereleden en g-tennissers op vrijwillige basis, jeugdleden en studenten uitgezonderd 

 

Vraag vanuit de ALV: Staat deze bijdrage los van de contributie?  

Reactie: Ja, we proberen hiermee te voorkomen dat er in december 2023 niet hoeven te besluiten om 

een hele grote contributieverhoging door te voeren. 

Vraag vanuit de ALV: Hebben jullie onderzocht hoe andere verenigingen hiermee omgaan? 

Reactie: Dat is lastig. Tennisvereniging Rheden vraagt ook een energiebijdrage. En we zien dat 

zwembaden in de regio dicht gaan. Hieruit concluderen we dat vele partijen moeite hebben om met 

de hoge energiekosten om te gaan.  

Vraag vanuit de ALV: Hoe staat de penningmeester van de vereniging hier in? 

Reactie: Het is of deze energiebijdrage of een hele hoge contributieverhoging in december 2023. Peter 

staat dus achter dit voorstel.  

Vraag vanuit de ALV: Wordt dit een structurele bijdrage?  

Reactie: Het is niet de bedoeling dat dit een structurele bijdrage wordt.  

Vraag vanuit de ALV: Doet de club van 50 ook een bijdrage? 

Reactie: Goed idee om de club van 50 weer nieuw leven in te blazen. Penningmeester van de 

vereniging stuurde een brief aan de leden van de club van 50.  

Vraag vanuit de ALV: Wat gaan jullie doen als leden toch niet betalen?  

Reactie: Als bestuur en verenigingsmanager gaan we achter de betaling aan. Mochten leden blijven 

weigeren, dan gaan we daar op acteren.  

Vraag vanuit de ALV: Heeft de uitkomst van de stemming invloed op de aanleg van padelbanen?  

Reactie: Nee, de eventuele aanleg van padelbanen staat hier los van.  

 

 
 

Uitkomst stemming: 51 stemmen, 49 stemmen voor, 2 stemmen tegen.  

Er blijkt dat 1 persoon de presentielijst niet heeft getekend. Dit heeft echter geen invloed op de 

uitkomst van de stemming.  
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Signaal vanuit de ALV:  

De ereleden bieden aan om vrijwillig de bijdrage voor de energielasten te betalen.  

 

9. Aantrekken financiering Stichting tennispark Beekhuizen en uitbreiding padel 

Padel in de hal. Alwin geeft een toelichting over hoe er december 2022 een begin is gemaakt met het 

onderzoek door de padelcommissie onder leiding van Manuela Melis naar extra padelbanen. 

Verwezen wordt naar de ALV van december 2022. Op basis van dit advies is besloten om in de hal 2 

padelbanen aan te leggen.  

 

Waarom leggen we 2 padelbanen binnen aan? 

• De inkomsten van de hal nemen al jaren af: 

• Omzetdaling de afgelopen 15 jaar van 198K per jaar naar 98K per jaar 

• Inkomsten vanuit contracten is gehalveerd, veel momenten waarop op 0, 1 of 2 

binnenbanen wordt gespeeld 

• Inkomsten vanuit trainingen zijn gestegen 

• Om investeringen in de hal te verantwoorden (dak, isolatie, renovatie) moet omzet omhoog 

• Grote behoefte aan indoor padelbanen in de regio 

 

Gevolgen van ombouwen 2 tennisbanen naar 2 indoor padelbanen 

• Indoor tennislessen van jeugd en senioren moeten anders worden ingedeeld 

• Indeling van contractanten zal opnieuw in kaart gebracht worden 

• Leden die in de zomer uitwijken naar binnen 

 

Aanleg is opgeknipt in 3 fasen 

1. Baan D ombouwen naar eerste padelbaan  

2. Baan C ombouwen naar tweede padelbaan  

3. Uitbreiding padel buiten (bij baan 9 óf op baan 13) 

 

Besloten om fase 1 & 2 tegelijk uit te voeren, want: 

• Voldoende leden om tenminste 1 extra padelbaan aan te leggen 

• Voldoende behoefte aan verhuur om tenminste 2 extra padelbanen aan te leggen 

• Middellange termijn perspectief 

• 2 banen gelijktijdig aanleggen scheelt in kosten tov 1 baan per keer 

• Gevolgen voor de indoor tennissers zijn in kaart gebracht en te overzien 

 

De aanleg van de nieuwe padelbanen worden als volgt gefinancierd: 

▪ Kosten padel € 90.000 

▪ Terugverdientijd circa 3 - 5 jaar 

▪ Er moet direct betaald worden bij tekenen van het contract 

▪ Tevens bestaande zonnepanelen vervangen en uitbreiden met nieuwe zonnepanelen 

▪ Kosten € 40.000 

▪ We moeten nu investeren, maar cash ontbreekt 

▪ Lenen bij de bank kent de nodige uitdagingen 

▪ Zodoende besloten tot financieren via lening bij leden 
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▪ Doel € 150.000 - € 200.000 tbv financiering padel en zonnepanelen 

▪ De lening is op afroep met een maximale looptijd 5 jaar (pakketjes van € 10.000) 

▪ Rente 3% 

▪ Doel: eind mei minimaal € 100.000 

 

Leden worden gevraagd om aan deze leningsconstructie mee te doen.  

 

Vraag vanuit de ALV: Wij zijn bang voor geluidsoverlast van padel voor de tennissers.  

Antwoord: Wij hebben onderzoek gedaan bij verschillende locaties geweest om de geluidsoverlast te 

onderzoeken. Het lijkt enorm af te hangen van de specifieke hal, de specifieke bouwconstructies. Als 

het nodig is, zullen we onderzoeken welke akoestische maatregelen er nodig en mogelijk zijn.  

Vraag vanuit de ALV: Als de geluidsoverlast te groot blijkt te zijn, worden de banen dan weer 

afgebroken?  

Antwoord: Dat lijkt geen reële optie te zijn. De huidige hal met 4 binnenbanen is op de lange termijn 

financieel niet houdbaar.  

Reactie vanuit de ALV: De hal is financieel niet rendabel.  

Vraag vanuit de ALV: Is padel geen hype net zoals squash vroeger was? 

Reactie: Dat lijkt het niet te zijn. Onderzoeken bij de KNLTB wijzen erop dat  padel blijvend is.  

Vraag vanuit de ALV: We kunnen buiten niet altijd tennissen als de banen blank liggen, de gravelbanen 

zijn afgekeurd  en de bovenbanen bezet zijn door trainingen.  

Reactie: Er zijn hele duidelijke afspraken met de trainers van House of Tennis dat er altijd banen 

beschikbaar zijn voor leden. Dit staat los van de discussie over de aanleg van de padelbanen.  

Vraag vanuit de ALV: Moeten de padelleden separaat betalen voor het gebruik van de padelbanen 

binnen? Dit moeten de tennisleden immers ook. 

Reactie: Het idee is dat de huidige padelleden in 2023 kosteloos binnen kunnen padellen tot 1 oktober. 

Vanaf 1 oktober 2023 wordt padelbaan 2 gratis beschikbaar gesteld voor onze padelleden en 

padelbaan 3 wordt extern verhuurd We gaan de bezetting strikt monitoren. Vanaf 2024 wordt er 

mogelijk een nieuw contributie- en verhuurmodel geïntroduceerd.  

Vraag vanuit de ALV: Gaan de tennislessen voor op de leden? Moeten wij dan straks om 23.00 uur 

spelen?  

Reactie: Dat verwachten wij niet. We gaan ons best doen om het iedereen naar de zin te maken. Ons 

doel is om iedereen te behouden.  

Vraag vanuit de ALV: Houdt het bestuur rekening met een scenario dat iedereen wegloopt, dus dat er 

een totale leegloop volgt als gevolg van de aanleg van de padelbanen binnen? 

Reactie: Nee, met dat scenario houdt het bestuur geen rekening. Het lijkt een irreëel scenario. 

Flexibiliteit wordt van ons allemaal verwacht. 

Reactie vanuit de ALV: Wij worden nu al helemaal gek van de jeugdleden die staan te serveren tegen 

de bruine doeken. Padelbanen zullen veel overlast veroorzaken.  

 

10. Rondvraag 

Vraag vanuit de ALV: Als ik het goed begrepen heb, wordt padel buiten mogelijk uitgebreid achter 

baan 9/10 of op baan 13. Is er ook nog een optie dat er naast die optie ook gekeken wordt naar baan 

A en B in de hal. Dus de discussie niet beperken maar ruim insteken.  

Reactie: alle scenario’s worden bekeken en meegewogen.  

Vraag vanuit de ALV: Kan de KNLTB een onderzoek doen naar de baanbezetting van de tennisbanen 

buiten? Hoeveel banen heb je in de basis nodig voor de tennisleden. Er zijn richtgetallen. Probleem is 



   

 

10 
 

dat er op veel momenten en competitie wordt gespeeld en er ook trainingen worden gegeven 

waardoor er bijna geen banen beschikbaar zijn voor leden die willen afhangen.  

Reactie: De baanbezetting zullen we gaan onderzoeken. Door het digitaal afhangen zijn er veel 

gegevens beschikbaar.  

Vraag vanuit de ALV: Er zijn mensen gevallen op het tapijt in de hal. Kan er een nieuwe ondergrond 

worden gelegd. 

Reactie: Het is heel vervelend en er is zelfs iemand die een heup heeft gebroken. Een nieuwe 

ondergrond is echter te duur en daarvoor hebben we nu geen geld. 

Vraag vanuit de ALV: De sponsorcommissie vraagt aandacht voor het nieuwe sponsordoek dat is 

opgehangen voor het oude afhaalbord. Daaraan is een prijsvraag verbonden. De sponsorcommissie 

vraagt de ALV mee te doen aan de prijsvraag.  

 

11. Afsluiting 

Alwin sluit de vergadering, dankt iedereen voor zijn/haar aanwezigheid en nodigt iedereen uit voor 

een drankje aan de bar.  


